
PROTOKOŁU NR XI/2025 
Z SESJI RADY POWIATU MIELECKIEGO 

w dniu 27 stycznia 2025 roku

Sesja Rady Powiatu odbyła się w Sali Obrad Starostwa Powiatowego w Mielcu przy 
ul. Wyspiańskiego 6, 39-300 Mielec.

W posiedzeniu Rady Powiatu Mieleckiego, której przewodniczył Pan Marek Paprocki - 
Przewodniczący Rady, udział wzięli Radni Rady Powiatu Mieleckiego oraz zaproszeni 
i obecni goście wg list stanowiących załącznik Nr 1 i Nr 2 do protokołu.

Przewodniczący Rady przed rozpoczęciem obrad poinformował, że zgodnie z art. 15 
ust. 1a ustawy o samorządzie powiatowym obrady Rady Powiatu Mieleckiego są 
transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 
Podczas sesji odbywa się także fotografowanie, filmowanie i rejestracja audio osób 
biorących w niej udział. Biorąc udział w sesji Rady Powiatu, uczestnik wyraża zgodę 
na przetwarzanie jego wizerunku i rozpowszechnianie tego wizerunku na stronie: 
Powiatu Mieleckiego oraz w Biuletynie Informacji Publicznej.

Obrady XI sesji Rady Powiatu Mieleckiego w VII kadencji (2024-2029) otworzył 
o godz. 12.00 i prowadził Pan Marek Paprocki - Przewodniczący Rady, wygłaszając 
formułę: „Otwieram obrady XI sesji Rady Powiatu Mieleckiego”.

Przewodniczący Rady przywitał Państwa Radnych, Starostę, Zarząd Powiatu, Panią 
Sekretarz, panią Skarbnik, media oraz wszystkich obecnych na dzisiejszej sesji. 
Przewodniczący Rady stwierdził, że w obradach uczestniczy aktualnie 24 radnych, co 
wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 25 radnych stanowi kworum niezbędne 
do prowadzenia obrad Rady Powiatu Mieleckiego i umożliwia podejmowanie 
prawomocnych decyzji. Porządek obrad dzisiejszej XI sesji Rady Powiatu Mieleckiego 
Państwo Radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o miejscu i terminie sesji oraz 
z projektami uchwał i pozostałymi materiałami. Zgodnie z § 25 ust. 2 Statutu Powiatu 
Mieleckiego zawiadomienie o sesji zwyczajnej zostało Państwu radnym przesłane 
drogą elektroniczną na spersonalizowaną elektroniczną skrzynkę pocztową radnego 
w domenie należącej do starostwa. Dokumenty przesłane drogą elektroniczną uznaje 
się za dostarczone z dniem, w którym wprowadzono je do środka komunikacji 
elektronicznej. Stwierdzam więc, że wszyscy radni zostali skutecznie powiadomieni 
o dzisiejszej sesji. Zawiadomienie o sesji stanowi załącznik Nr 3 do protokołu. 
Poinformował, iż Rada może wprowadzić zmiany do porządku obrad bezwzględną 
większością głosów ustawowego składu Rady, w przypadku naszej Rady jest to 13 
radnych. Z wnioskiem, o uzupełnienie lub zmianę porządku obrad zgodnie z § 29 ust. 
5 pkt 2 Statutu może wystąpić: Radny, Komisja, Komisja Rewizyjna, Klub radnych, 
Starosta lub Zarząd Powiatu. Następnie zapytał, czy ktoś z Państwa radnych chciałby 
zabrać głos w sprawie przesłanego zawiadomienia o dzisiejszej sesji wraz z 
przesłanym porządkiem obrad oraz materiałami sesyjnymi.

Nikt nie zabierał głosu.

Porządek obrad XI sesji Rady Powiatu Mieleckiego został przez radnych Rady 
Powiatu Mieleckiego przyjęty 24 głosami „za”, nikt z radnych nie głosował „przeciw”, 
nikt z radnych nie „wstrzymał się” od głosu, (protokół z głosowania stanowi załącznik 
Nr 4 do niniejszego protokołu) i przedstawia się następująco:1



1. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Powiatu.
2. Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu oraz z działalności 

Zarządu Powiatu między sesjami.
3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Powiatu Mieleckiego na 

2025 rok.
4. Podjęcie uchwały w sprawie założenia Branżowego Centrum Umiejętności w 

dziedzinie przemysł lotniczy w Mielcu oraz włączenia go do Centrum Kształcenia 
Praktycznego i Doskonalenia Nauczycieli w Mielcu.

5. Podjęcie uchwały w sprawie wystąpienia do Ministra Spraw Wewnętrznych 
i Administracji z wnioskiem o zezwolenie na utworzenie oddziału o profilu 
mundurowym w Technikum Nr 1 wchodzącym w skład Zespołu Szkół 
Ekonomicznych im bł. ks. R. Sitki przy ul. Warszawskiej 1 w Mielcu.

6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdań z działalności Komisji Rady 
Powiatu Mieleckiego za 2024 rok.

7. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji Rady Powiatu 
Mieleckiego na 2025 rok.

8. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 19 października 2024 r.
9. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 2 grudnia 2024 r.
10. Interpelacje, wnioski, zapytania i oświadczenia Radnych.

Ad. 1

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Powiatu.

Marek Paprocki - Przewodniczący Rady - zabierając głos w sprawie przyjęcia 
protokołu z poprzedniej sesji Rady Powiatu Mieleckiego powiedział, że Radni mieli 
możliwość zapoznać się z protokołem z X sesji Rady Powiatu Mieleckiego, który 
odzwierciedla ich przebieg. Protokół został także wyłożony do wglądu publicznego w 
Biurze Rady i Zarządu Powiatu, jak i przesłany Państwu Radnym. Informuję, że do 
chwili rozpoczęcia sesji nie wniesiono uwag do zapisów protokołu 
z X sesji Rady Powiatu Mieleckiego. Następnie zwrócił się do radnych z zapytaniem, 
czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie zapisów protokołów z sesji Rady 
Powiatu Mieleckiego?

Nikt z radnych nie zgłaszał uwag ani zastrzeżeń.

W głosowaniu nad przyjęciem protokołu Nr X/2024 uczestniczyło 24 radnych. Za 
przyjęciem protokołu głosowało 25 radnych, nikt z radnych nie głosował „przeciw”, nikt 
z radnych nie wstrzymał się od głosu. Protokół z głosowania stanowi załącznik Nr 5 
do protokołu.

Zatem Protokół Nr X/2024 z sesji Rady Powiatu Mieleckiego z dnia 19 grudnia 2024 r. 
został przez radnych przyjęty 24 głosami „za”.

Przewodniczący Rady zamknął pkt 1 przeszedł do realizacji do punktu 2 porządku 
obrad.
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Ad 2.

Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu oraz z działalności 
Zarządu Powiatu między sesjami.

Marek Paprocki - Przewodniczący Rady - poinformował, że Państwo radni otrzymali 
„Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu oraz z działalności 
Zarządu Powiatu między sesjami” na spersonalizowane skrzynki elektroniczne. Dla 
informacji mieszkańców dodał, że treść sprawozdania została opublikowana w 
protokole z dzisiejszej sesji. Sprawozdanie Starosty, stanowi załącznik Nr 6 do 
protokołu i przedstawia się następująco: „Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, 
Szanowni Państwo! w okresie sprawozdawczym od 19 grudnia 2024 r. do 27 stycznia 
2025r. Zarząd Powiatu obradował na 5 posiedzeniach, podczas których rozpatrywał, 
między innymi sprawy związane z wykonywaniem zadań wynikających z bieżącej 
działalności Zarządu Powiatu, powiatowych jednostek organizacyjnych i Starostwa 
Powiatowego w Mielcu. Podczas posiedzeń Zarząd podejmował uchwały własne, 
w tym uchwały przyjmujące projekty uchwał Rady Powiatu. Przedmiotem posiedzeń 
Zarządu były kwestie związane z wykonywaniem zadań nałożonych na powiat oraz 
wynikających z bieżącej działalności Zarządu Powiatu i Starostwa. Tematyka 
posiedzeń Zarządu Powiatu Mieleckiego przedstawiała się następująco:

a) w zakresie edukacji publicznej:
> Przedłożyliśmy pod obrady Rady Powiatu Mieleckiego projekt uchwały w sprawie 

założenia Branżowego Centrum Umiejętności w dziedzinie przemysł lotniczy w 
Mielcu oraz włączenia go do Centrum Kształcenia Praktycznego i Doskonalenia 
Nauczycieli 
w Mielcu.

> Przyjęliśmy projektu planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 
nauczycieli
w roku 2025 zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych 
przez Powiat Mielecki.

> Przedłożyliśmy pod obrady Rady Powiatu Mieleckiego projekt uchwały w sprawie 
wystąpienia do Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji z wnioskiem o 
zezwolenie na utworzenie oddziału o profilu mundurowym w Technikum Nr 1 
wchodzącym w skład Zespołu Szkół Ekonomicznych im bł. ks. R. Sitki przy ul. 
Warszawskiej 1 w Mielcu.

b) w zakresie wspierania osób niepełnosprawnych i pieczy zastępczej:
> Określiliśmy wzór wniosków obowiązujących adresatów obszarów B, C, D, F i G 

programu pn. „Program wyrównywania różnic między regionami III” oraz określenia 
terminu składania wniosków przez adresatów programu.

c) w zakresie infrastruktury drogowej:
> W przygotowaniu zadania:

• „Wykonanie dokumentacji technicznej przebudowy drogi powiatowej nr 1 184R 
relacji Przecław - Podole w miejscowości Podole” - przygotowanie 
postępowania
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• Usługi podnośnikiem hydraulicznym (zwyżką z podnośnikiem koszowym) wraz 
z pilarzem, podczas podcinania gałęzi drzew oraz wycinki na terenie powiatu 
mieleckiego w 2025 roku - składanie ofert do 17.01.2025r.

• Świadczenie doraźnych usług ładowarką w 2025 roku związanych z robotami 
bieżącego utrzymania dróg powiatowych tj. załadunek materiału kamiennego 
i destruktu na placu składowym PZD Mielec- składanie ofert do 17.01.2025r.

• Usługi samochodem samowyładowczym (wywrotka - kiprujący na boki), na 
terenie powiatu mieleckiego w 2025 roku - składanie ofert do 17.01.2025r.

> Zadania w trakcie lub wykonane (podpisane umowy):
• Świadczenie usług zimowego utrzymania dróg powiatowych na terenie powiatu 

mieleckiego w sezonie 2024/2025-3 zadania-podpisano umowy 14.10.2024r
• RFRD 2024: Przebudowa dr 1 183R w m. Łączki Brzeskie - umowa z dn. 

03.04.2024r.
• PROW - Przebudowa dróg powiatowych Nr 1 152R w m. Błonie i Przecław oraz 

Nr 1 167R wm. Podborze i Zgórsko wraz z przebudową mostu na rzece 
Zgórskiej
w m. Podborze - otrzymano dofinansowanie - umowa z dn. 29.02.2024 r.

• Obsługa, konserwacja oraz utrzymanie sygnalizacji świetlnych w ciągu dróg 
powiatowych w Mielcu, w 2025 r.

• Usługa związana ze zbieraniem, wywozem i utylizacją martwych zwierząt z 
pasa drogowego dróg powiatowych na terenie powiatu mieleckiego w 2025 
roku; - umowa z dn. 05.12.2024r.

• Wykonanie dokumentacji projektowej dla zadania pn.: Przebudowa drogi 
powiatowej Nr 1 165 R w km 1 +140 - 2+720 w m. Zgórsko; - podpisanie umowy 
22.01.2025r.

• Wykonanie dokumentacji projektowej dla zadania pn.: Przebudowa drogi 
powiatowej nr 1 189R relacji Rzędzianowice - Wola Mielecka w km 0+000 + 
4+347 oraz drogi powiatowej nr 1 190R w km 2+430 + 3+063 wraz z 
przebudową skrzyżowania; - podpisanie umowy 21.01.2025r.

> Przygotowanie dokumentacji projektowej dla budowy/przebudowy dróg pow.
i mostów:
• Koordynacja prac projektowych na dokumentację techniczną przebudowy 

mostu na potoku Jamnica wciągu dr. pow. Nr 1 164R Wierzchowiny - Bór - 
Jamy, km 1+900
w m. Wierzchowiny.

• Wykonanie dokumentacji projektowej dla zadania pn.: Przebudowa drogi 
powiatowej Nr 1 169R w km 0+960 + 2+ 300 w m. Podleszany - w trakcie 
uzyskania pozwolenia wodnoprawnego.

• Wykonanie dokumentacji projektowej dla zadania pn.: Przebudowa drogi 
powiatowej Nr 1 144R w km 0+000 + 2+ 882 w m. Brzyście i Babicha - złożono 
zgłoszenie robót budowlanych.

• Wykonanie dokumentacji projektowej dla zadania pn.: Przebudowa drogi 
powiatowej Nr 1 134R w km 0+000 + 0+ 597 w m. Padew Narodowa - złożono 
zgłoszenie robót budowlanych

> Zadania wykonane:
• Wykonanie dok. projektowej - Przebudowa drogi powiatowej Nr 1 163R w km 

5+200 + 6+200 w m. Wierzchowiny - zakończono 16.12.2024r.
• Modernizacja drogi powiatowej nr 1 152R na odcinku 200 mb w m. Błonie - II 

przetarg - zakończono 19.12.2024r.
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• Modernizacja drogi powiatowej nr 1 160R na odcinku 40 mb w m. Wadowice 
Dolne (Kosówka) i na odcinku 167 mb w m. Zabmie - umowa z dnia 
03.12.2024r.(porozumienie na dofinansowanie z firmą Stawecki Holding).

• Awaryjny remont przepustów pod drogą powiatową Nr 1 167R w m. Podborze 
- zakończenie 20.12.2024r.

d) w zakresie gospodarki nieruchomościami i mieniem powiatu:
> Wyraziliśmy zgodę na zawarcie umowy najmu lokalu, znajdującego się w budynku 

w Przecławiu przy ul. Kilińskiego 29 stanowiącego własność Powiatu Mieleckiego 
na rzecz "VITALIS OPTYK" Witold Chrabąszcz, na jeden dzień tj. 31 stycznia 2025 
roku, za kwotę 140,00 złotych netto, celem przeprowadzenie badań ostrości 
widzenia w kierunku doboru okularów.

> Wyraziliśmy zgodę na najem części nieruchomości położonej w Mielcu przy 
ul. Jagiellończyka 3 w Zespole Szkół Technicznych w Mielcu.

- VENDING SERVICE HORZYK, MATUSZNY - Spółka Jawna - automaty 
vendingowe do sprzedaży żywności i napojów.

- VENDI-MAR spółka z ograniczona odpowiedzialnością - automaty 
vendingowe do sprzedaży żywności i napojów.

> Wyraziliśmy zgodę na najem części nieruchomości położonej w Mielcu przy 
ul. Warszawskiej 1, 39-300 Mielec przez Zespół Szkół Ekonomicznych im. bł. ks. 
Romana Sitki w Mielcu

- Vending Service Horzyk - automaty vendingowe do sprzedaży żywności 
i napojów.

- VENDI-MAR sp. z o.o., - automaty vendingowe do sprzedaży żywności i 
napojów.

> Otrzymaliśmy dofinansowanie na realizacje projektu: „Termomodernizacja I Liceum 
Ogólnokształcącego im. St. Konarskiego w Mielcu” ramach programu 
priorytetowego „Wymiana źródeł ciepła i poprawa efektywności energetycznej 
szkół” w ramach Krajowego Planu Odbudowy i Zwiększania Odporności w 
wysokości: 3 442 627,11 zł

> W dniu 17.12.2024 r. - zakończono realizację inwestycji „Budowa zadaszenia o 
stałej konstrukcji istniejącego boiska sportowego przy Zespole Szkół Technicznych 
w Mielcu” współfinansowanej ze środków Ministerstwa Sportu i Turystyki w ramach 
Programu Olimpia - Program budowy przyszkolnych hal sportowych.

> W dniu 03.01.2025 r. - rozpoczęto realizacje inwestycji „Przebudowa dachu i prace 
restauratorskie przy budynku Zespołu Szkół im. prof. Groszkowskiego w Mielcu”

> W dniu 07.01.2025 r. - rozpoczęto realizację inwestycji „Zagospodarowanie 
poscaleniowe w zakresie dróg, renowacji rowów melioracyjnych, rekultywacji 
gruntów dla operacji pn. Scalenia gruntów wsi Piechoty, gm. Padew Narodowa o 
powierzchni łącznej 310,1773 ha”

e) w zakresie zamówień publicznych prowadzonych przez Powiat Mielecki:
> Zamówienia publiczne poniżej 130 000 zł:

• Przedłużenie gwarancji klastra serwerów firmy Fujitsu w Starostwie 
Powiatowym
w Mielcu.
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• Wycena prawa własności wraz z ewentualnymi częściami składowymi - dla 
potrzeb ustalenia i wypłaty odszkodowania za nieruchomości zajęte pod drogę 
- Miasto Mielec, obr. Stare Miasto, obr. Osiedle

• Świadczenie usług medycznych z zakresu medycyny pracy dla pracowników 
Starostwa Powiatowego w Mielcu”

> Zamówienia publiczne powyżej 130 000 zł:
• Wszczęte postępowania prowadzone zgodnie z ustawą prawo zamówień 

publicznych:
• Dostawa specjalistycznego oprogramowania do pracowni CAD/CAM dla 

Branżowego Centrum Umiejętności - kadry dla przemysłu lotniczego - przetarg 
nieograniczony.

• Dostawa wyposażenia do pracowni instalacji elektrycznych i przyrządów 
pokładowych dla Branżowego Centrum Umiejętności - kadry dla przemysłu 
lotniczego - przetarg nieograniczony.

• Dostawa robotów przemysłowych w celu utworzenia Branżowego Centrum 
Umiejętności - kadry dla przemysłu lotniczego - zamówienie z wolnej ręki.

f) w sprawach różnych:
> W związku z ogłoszeniem w Dzienniku Ustaw, ustawy z dnia 14 czerwca 2024 r. o 

ochronie sygnalistów, implementującą dyrektywę Parlamentu Europejskiego i Rady 
(UE)
Nr 2019/1937 w sprawie ochrony osób zgłaszających naruszenia prawa Unii do 
krajowego porządku prawnego, ustaliliśmy Procedurę przyjmowania zgłoszeń 
zewnętrznych oraz podejmowania działań następczych w Powiecie Mieleckim.

> Wyznaczyliśmy i upoważniliśmy osoby odpowiedzialne do przyjmowania 
zewnętrznych zgłoszeń naruszeń, prowadzenia postępowań wyjaśniających i 
podejmowania działań następczych.

> Ogłosiliśmy konkurs ofert na realizację świadczeń przez podmioty lecznicze i lekarzy 
prowadzących indywidualne specjalistyczne praktyki lekarskie lub grupowe praktyki 
lekarskie oraz psychologów, których miejsce udzielania świadczeń znajduje się na 
obszarze powiatu mieleckiego w zakresie badań specjalistycznych, 
psychologicznych oraz obserwacji szpitalnej na potrzeby komisji lekarskiej 
orzekającej o zdolności do służby wojskowej osób stawiających się do kwalifikacji 
wojskowej w 2025 r.

> Podpisaliśmy umowę z Urzędem Wojewódzkim na realizację zadania „Publiczny 
transport zbiorowy” na które Powiat Mielecki otrzymał dofinansowanie w kwocie 
4 248 184,50 zł z tytułu środków z Funduszu rozwoju przewozów autobusowych 
stanowiących dofinansowanie do przewozów autobusowych o charakterze 
użyteczności publicznej.

q) w sprawach związanych z budżetem i finansami Powiatu Mieleckiego:
> Dokonaliśmy zmiany planu finansowego dla wydzielonego rachunku środków 

pochodzących z Funduszu Pomocy.
> Zgodnie ze swoimi kompetencjami wprowadzaliśmy zmiany do uchwały budżetowej 

Powiatu Mieleckiego na 2024 rok oraz do planu finansowego zadań z zakresu 
administracji rządowej oraz innych zadań zleconych jednostce samorządu 
terytorialnego odrębnymi ustawami.
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> Ustaliliśmy plan finansowy dla wydzielonego rachunku środków z Rządowego 
Programu Odbudowy Zabytków.

> Upoważniliśmy kierowników jednostek organizacyjnych Powiatu Mieleckiego do 
zaciągania zobowiązań z tytułu umów, których realizacja w roku budżetowym i w 
latach następnych jest niezbędna do zapewnienia ciągłości działania jednostki i z 
których płatności wykraczają poza rok budżetowy.

> Upoważniliśmy dyrektora Powiatowego Zespołu Placówek Szkolno - 
Wychowawczych
w Mielcu do zaciągania zobowiązań związanych z realizacją zamieszczonego w 
wieloletniej prognozie finansowej przedsięwzięcia.

> Upoważniliśmy dyrektora Zespołu Szkół Technicznych w Mielcu do zaciągania 
zobowiązań związanych z realizacją zamieszczonego w wieloletniej prognozie 
finansowej przedsięwzięcia.

> Upoważniliśmy dyrektora I Liceum Ogólnokształcącego w Mielcu do zaciągania 
zobowiązań związanych z realizacją zamieszczonego w wieloletniej prognozie 
finansowej przedsięwzięcia.

> Upoważniliśmy dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Mielcu do zaciągania 
zobowiązań związanych z realizacją zamieszczonego w wieloletniej prognozie 
finansowej przedsięwzięcia.

> Zgodnie ze swoimi kompetencjami wprowadzaliśmy zmiany do uchwały budżetowej 
Powiatu Mieleckiego na 2025 rok oraz do planu finansowego zadań z zakresu 
administracji rządowej oraz innych zadań zleconych jednostce samorządu 
terytorialnego odrębnymi ustawami.

> Przedłożyliśmy pod obrady Rady Powiatu Mieleckiego projekt uchwały w sprawie 
zmiany uchwały budżetowej Powiatu Mieleckiego na 2025 rok wraz z 
autopoprawkami.

> Udzieliliśmy pożyczki krótkoterminowej dla Szpitala Specjalistycznego im. E. 
Biernackiego w Mielcu w kwocie 5 000 000,00 zł z przeznaczeniem na regulowanie 
zobowiązań z tytułu prowadzonej działalności leczniczej.

Ponadto, przedłożyliśmy Państwu Radnym projekty uchwał, które będą procedowane 
podczas dzisiejszych obrad.

Szanowni Państwo Radni, tak w skrócie przedstawiają się działania Zarządu Powiatu 
Mieleckiego w okresie pomiędzy sesjami Rady Powiatu Mieleckiego. Dodam jeszcze, 
że uchwały podjęte przez Radę Powiatu Mieleckiego na ostatniej sesji przesłano 
celem legalizacji do Wydziału Prawnego i Nadzoru Województwa Podkarpackiego 
oraz Regionalnej Izby Obrachunkowej, a także przekazano do właściwych komórek 
organizacyjnych Urzędu i jednostek organizacyjnych - w celu ich realizacji. 
Zamieszczone zostały także w Biuletynie Informacji Publicznej. Uchwały 
długoterminowe są na bieżąco monitorowane przez Zarząd Powiatu i odpowiedzialne 
za ich realizację Wydziały, Biura, samodzielne stanowiska Starostwa Powiatowego 
w Mielcu i jednostki organizacyjne powiatu.”.

Nikt nie zabierał głosu w tym punkcie.
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Przewodniczący Rady zamknął pkt 2 przeszedł do realizacji do punktu 3 porządku 
obrad.

Ad. 3

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Powiatu Mieleckiego 
na 2024 rok.

Marek Paprocki - Przewodniczący Rady Powiatu Mieleckiego - powiedział, że w 
materiałach na sesję państwo radni otrzymali projekt przedmiotowej uchwały wraz z 
uzasadnieniem i autopoprawkami. Poprosił Przewodniczącego Komisji Budżetu i 
Finansów Pana Mikołaja Skrzypca o przedstawienie opinii Komisji.

Mikołaj Skrzypiec - Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów - powiedział, że 
opinia Komisji jest jednomyślnie pozytywna.

Nikt nie zabierał głosu w dyskusji.

W związku z tym, że nikt nie zgłaszał uwag, ani zastrzeżeń do projektu uchwały 
Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie Uchwałę Nr 
XI/79/2025 w sprawie zmiany uchwały budżetowej Powiatu Mieleckiego na 2025 rok, 
której to projekt Państwo radni otrzymali wraz z uzasadnieniem i autopoprawkami.

W głosowaniu nad uchwałą uczestniczyło 24 radnych. Za przyjęciem uchwały 
głosowało 24 radnych, nikt z radnych nie głosował przeciw, nikt z radnych nie 
wstrzymał się od głosu. Protokół z głosowania jawnego imiennego stanowi załącznik 
Nr 7 do protokołu.

Zatem Rada Powiatu Mieleckiego 24 głosami „za” podjęła Uchwałę Nr XI/79/2025 - 
stanowiąca załącznik Nr 8 do protokołu.

Przewodniczący Rady zamknął pkt 3 i przystąpił do realizacji punktu 4 porządku obrad.

Ad. 4

Podjęcie uchwały w sprawie założenia Branżowego Centrum Umiejętności w 
dziedzinie przemysł lotniczy w Mielcu oraz włączenia go do Centrum Kształcenia 
Praktycznego i Doskonalenia Nauczycieli w Mielcu.

Marek Paprocki - Przewodniczący Rady Powiatu Mieleckiego - powiedział, że w 
materiałach na sesję państwo radni otrzymali projekt przedmiotowej uchwały wraz z 
uzasadnieniem. Poprosił Przewodniczącego Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Pana 
Kacpra Głaza o przedstawienie opinii Komisji.

Kacper Głaz - Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu - powiedział, że 
opinia Komisji jest jednomyślnie pozytywna.

W dyskusji głos zabrali:
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Zdzisław Nowakowski - Dyrektor CKPiDN w Mielcu - w oparciu o prezentację 
multimedialną zaprezentował założenia Branżowego Centrum Umiejętności w 
dziedzinie przemysł lotniczy w Mielcu, jak w załączniku Nr 9 do protokołu.

Nikt więcej nie zabierał głosu w dyskusji.

W związku z tym, że nikt nie zgłaszał uwag, ani zastrzeżeń do projektu uchwały 
Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie Uchwałę Nr 
XI/80/2025 w sprawie założenia Branżowego Centrum Umiejętności w dziedzinie 
przemysł lotniczy w Mielcu oraz włączenia go do Centrum Kształcenia Praktycznego i 
Doskonalenia Nauczycieli w Mielcu, której to projekt Państwo radni otrzymali wraz z 
uzasadnieniem.

W głosowaniu nad uchwałą uczestniczyło 24 radnych. Za przyjęciem uchwały 
głosowało 24 radnych, nikt z radnych nie głosował przeciw, nikt z radnych nie 
wstrzymał się od głosu. Protokół z głosowania jawnego imiennego stanowi załącznik 
Nr 10 do protokołu.

Zatem Rada Powiatu Mieleckiego 24 głosami „za” podjęła Uchwałę Nr XI/80/2025 - 
stanowiącą załącznik Nr 11 do protokołu.

Przewodniczący Rady zamknął pkt 4 i przystąpił do realizacji punktu 5 porządku obrad.

Ad. 5

Podjęcie uchwały w sprawie wystąpienia do Ministra Spraw Wewnętrznych 
i Administracji z wnioskiem o zezwolenie na utworzenie oddziału o profilu 
mundurowym w Technikum Nr 1 wchodzącym w skład Zespołu Szkół 
Ekonomicznych im bł. ks. R. Sitki przy ul. Warszawskiej 1 w Mielcu.

Marek Paprocki - Przewodniczący Rady Powiatu Mieleckiego - powiedział, że w 
materiałach na sesję państwo radni otrzymali projekt przedmiotowej uchwały wraz z 
uzasadnieniem. Poprosił Przewodniczącego Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Pana 
Kacpra Głaza o przedstawienie opinii Komisji.

Kacper Głaz - Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu - powiedział, że 
opinia Komisji jest jednomyślnie pozytywna.

Nikt nie zabierał głosu w dyskusji.

W związku z tym, że nikt nie zgłaszał uwag, ani zastrzeżeń do projektu uchwały 
Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie Uchwałę Nr 
XI/81/2025 w sprawie założenia Branżowego Centrum Umiejętności w dziedzinie 
przemysł lotniczy w Mielcu oraz włączenia go do Centrum Kształcenia Praktycznego i 
Doskonalenia Nauczycieli w Mielcu, której to projekt Państwo radni otrzymali wraz z 
uzasadnieniem.

W głosowaniu nad uchwałą uczestniczyło 24 radnych. Za przyjęciem uchwały 
głosowało 24 radnych, nikt z radnych nie głosował przeciw, nikt z radnych nie 
wstrzymał się od głosu. Protokół z głosowania jawnego imiennego stanowi załącznik 
Nr 12 do protokołu. 9



Zatem Rada Powiatu Mieleckiego 24 głosami „za” podjęła Uchwałę Nr XI/81/2025 - 
stanowiącą załącznik Nr 13 do protokołu.

Przewodniczący Rady zamknął pkt 5 i przystąpił do realizacji punktu 6 porządku obrad.

Ad. 6

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdań z działalności Komisji Rady 
Powiatu Mieleckiego za 2024 rok.

Marek Paprocki - Przewodniczący Rady Powiatu Mieleckiego - powiedział, że w 
materiałach na sesję państwo radni otrzymali projekt przedmiotowej uchwały wraz z 
uzasadnieniem i załącznikami wypracowanymi przez poszczególne Komisje.

Nikt nie zabierał głosu w dyskusji.

W związku z tym, że nikt nie zgłaszał uwag, ani zastrzeżeń do projektu uchwały 
Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie Uchwałę Nr 
XI/82/2025 w sprawie przyjęcia sprawozdań z działalności Komisji Rady Powiatu 
Mieleckiego za 2024 rok, której to projekt Państwo radni otrzymali wraz z 
uzasadnieniem.

W głosowaniu nad uchwałą uczestniczyło 24 radnych. Za przyjęciem uchwały 
głosowało 24 radnych, nikt z radnych nie głosował przeciw, nikt z radnych nie 
wstrzymał się od głosu. Protokół z głosowania jawnego imiennego stanowi załącznik 
Nr 14 do protokołu.

Zatem Rada Powiatu Mieleckiego 24 głosami „za” podjęła Uchwałę Nr XI/80/2025 - 
stanowiącą załącznik Nr 15 do protokołu.

Przewodniczący Rady zamknął pkt 6 i przystąpił do realizacji punktu 7 porządku obrad.

Ad. 7

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji Rady Powiatu 
Mieleckiego na 2025 rok.

Marek Paprocki - Przewodniczący Rady Powiatu Mieleckiego - powiedział, że w 
materiałach na sesję państwo radni otrzymali projekt przedmiotowej uchwały wraz z 
uzasadnieniem i załącznikami wypracowanymi przez poszczególne Komisje.

Nikt nie zabierał głosu w dyskusji.

W związku z tym, że nikt nie zgłaszał uwag, ani zastrzeżeń do projektu uchwały 
Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie Uchwałę Nr 
XI/83/2025 w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji Rady Powiatu Mieleckiego 
na 2025 rok, której to projekt Państwo radni otrzymali wraz z uzasadnieniem.

W głosowaniu nad uchwałą uczestniczyło 24 radnych. Za przyjęciem uchwały 
głosowało 24 radnych, nikt z radnych nie głosował przeciw, nikt z radnych nie 10



wstrzymał się od głosu. Protokół z głosowania jawnego imiennego stanowi załącznik 
Nr 16 do protokołu.

Zatem Rada Powiatu Mieleckiego 24 głosami „za” podjęła Uchwałę Nr XI/83/2025 - 
stanowiąca załącznik Nr 17 do protokołu.

Przewodniczący Rady zamknął pkt 7 i przystąpił do realizacji punktu 8 porządku obrad.

Ad. 8

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 19 października 2024 r.

Marek Paprocki - Przewodniczący Rady Powiatu Mieleckiego - powiedział, że w 
materiałach na sesję państwo radni otrzymali projekt przedmiotowej uchwały wraz z 
uzasadnieniem wypracowany przez Komisję Skarg Wniosków i Petycji. Poprosił Pana 
Starostę Kazimierza Gacka o przedstawienie opinii Zarządu w sprawie projektu 
uchwały.

Kazimierz Gacek - Starosta Powiatu Mieleckiego - powiedział, że Zarząd Powiatu 
pozytywnie zaopiniował projekt uchwały.

Nikt nie zabierał głosu w dyskusji.

W związku z tym, że nikt nie zgłaszał uwag, ani zastrzeżeń do projektu uchwały 
Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie Uchwałę Nr 
XI/84/2025 w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 19 października 2024 r., której to 
projekt Państwo radni otrzymali wraz z uzasadnieniem.

W głosowaniu nad uchwałą uczestniczyło 24 radnych. Za przyjęciem uchwały 
głosowało 24 radnych, nikt z radnych nie głosował przeciw, nikt z radnych nie 
wstrzymał się od głosu. Protokół z głosowania jawnego imiennego stanowi załącznik 
Nr 18 do protokołu.

Zatem Rada Powiatu Mieleckiego 24 głosami „za” podjęła Uchwałę Nr XI/84/2025 - 
stanowiąca załącznik Nr 19 do protokołu.

Przewodniczący Rady zamknął pkt 8 i przystąpił do realizacji punktu 9 porządku obrad.

Ad. 9

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 2 grudnia 2024 r.

Marek Paprocki - Przewodniczący Rady Powiatu Mieleckiego - powiedział, że w 
materiałach na sesję państwo radni otrzymali projekt przedmiotowej uchwały wraz z 
uzasadnieniem wypracowany przez Komisję Skarg Wniosków i Petycji. Poprosił Pana 
Starostę Kazimierza Gacka o przedstawienie opinii Zarządu w sprawie projektu 
uchwały.

Kazimierz Gacek - Starosta Powiatu Mieleckiego - powiedział, że Zarząd uznał 
petycję za zasadną. 11



Nikt nie zabierał głosu w dyskusji.

W związku z tym, że nikt nie zgłaszał uwag, ani zastrzeżeń do projektu uchwały 
Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie Uchwałę Nr 
XI/85/2025 w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 2 grudnia 2024 r., której to projekt 
Państwo radni otrzymali wraz z uzasadnieniem.

W głosowaniu nad uchwałą uczestniczyło 24 radnych. Za przyjęciem uchwały 
głosowało 24 radnych, nikt z radnych nie głosował przeciw, nikt z radnych nie 
wstrzymał się od głosu. Protokół z głosowania jawnego imiennego stanowi załącznik 
Nr 20 do protokołu.

Zatem Rada Powiatu Mieleckiego 24 głosami „za” podjęła Uchwałę Nr XI/85/2025 - 
stanowiącą załącznik Nr 21 do protokołu.

Przewodniczący Rady zamknął pkt 9 i przystąpił do realizacji punktu 10 porządku 
obrad.

Ad. 10

Interpelacje, wnioski, zapytania i oświadczenia Radnych.

Marek Paprocki - Przewodniczący Rady Powiatu - poinformował, że w dniu 24 
stycznia br. wpłynęło pismo skierowane do niego jako Przewodniczącego Rady i do 
radnego Waldemara Barnasia wraz ze stanowiskiem Ogólnopolskiego Związku 
Zawodowego Pielęgniarek i Położnych Komisji Zakładowej NSZZ Solidarność przy 
Szpitalu Specjalistycznym im. Edmunda Biernackiego w Mielcu. Następnie odczytał 
pismo, którego treść stanowi załącznik Nr 22 do protokołu. Poinformował, że pismo 
otrzymał w zeszłym tygodniu i skontaktował się z panem Dyrektorem Pawłem 
Pazdanem. Niestety dzisiaj Pan Dyrektor nie może uczestniczyć w sesji ponieważ ma 
posiedzenie Sejmiku Województwa. Odpowiedź na pismo prześle państwu radnym na 
skrzynki mailowe. Ponadto zaplanował wprowadzenie do porządku obrad kolejnej sesji 
Rady Powiatu punkt dotyczący informacji o bieżącej działalności szpitala. Czy będą 
państwo zadowoleni? Czy są jakieś inne propozycje?

Waldemar Barnaś - radny - zgodził się co do co do formuły, którą Pan Przewodniczący 
tutaj wygłosił odnośnie spotkania z dyrektorem. Natomiast chciałby się odnieść do 
kwestii adresata tego pisma. Adresatem tego pisma jest Zarząd i tego Pan 
Przewodniczący nie doczytał. Natomiast poinformował, że otrzymał pismo za 
pośrednictwem Przewodniczącego Rady Powiatu i tam się znalazł jako 
Przewodniczący Klubu, więc powinno to pismo trafić do Klubu Radnych Prawo i 
Sprawiedliwość, ponieważ jako pojedynczy radny nie czuje się władny, żeby 
zdecydować za pozostałych członków Klubu. Natomiast ma swoje indywidualne 
spostrzeżenia z którymi się chętnie podzieli. Kopię pisma, które Pan Przewodniczący 
przeczytał otrzymał w piątek koło godziny 15:00, więc było mało czasu, żeby zwołać 
Klub i zastanowić nad treścią tego pisma. Należałoby spotkać się ze związkami, czy 
przedstawicielami załogi, aby swoją wersję sytuacji przedstawiły. Od piątku popołudnia 
do dzisiaj było mało czasu, aby zwołać posiedzenie Klubu. Z różnych powodów nasi 
członkowie Klubu i radni, którzy niekoniecznie są członkami też mają zaplanowane 
swoje aktywności, tak więc do tak poważnego tematu trzeba się przygotować. Z 
pewnością temat ten przedyskutujemy na Klubie i przedstawimy stanowisko w tej 12



kwestii. Jedyna wątpliwość jaka tutaj się budzi to nowy dyrektor, który jest dyrektorem 
od 2 lat i do tej pory mieliśmy przedstawiane tutaj na sesjach stanowisko Pana 
Starosty, który powtarza, że ma pełne zaufanie do dyrektora. Mieliśmy tą informację, 
która delikatnie mówiąc rozmija się z tym, co zawarte jest w treści tego pisma. Dlatego 
tym bardziej uważamy, że powinniśmy sobie to przedyskutować, ewentualnie spotkać 
się z przedstawicielami załogi. Oczywiście na sesji także wysłuchamy dyrektora, bo 
sytuacja w szpitalu jest na tyle poważna, a przecież szpital jest dobrem wspólnym nas 
wszystkich, przede wszystkim mieszkańców powiatu. Trzeba się odpowiedzieć na tą 
sytuację. Jeżeli są w szpitalu problemy do tej pory nierozwiązane i nabrzmiałe to tym 
bardziej trzeba się nad tym pochylić. Tym bardziej, że to na Radzie, na organie 
tworzącym przecież ciąży bardzo duża odpowiedzialność, bo w przypadku 
ograniczenia świadczeń czy wygaszania jakiś rodzajów działalności czy oddziałów, 
pracy oddziału to takie zgody czy opinie będziemy przecież wydawać. Ta 
odpowiedzialność nie będzie spoczywać na jednym radnym czy na jednym Klubie, czy 
na Zarządzie, ale na wszystkich radnych. Korzystając z okazji i będąc przy tym temacie 
stwierdził, że formuła w jakiej obecna Rada funkcjonuje w tej kadencji jest trochę 
ułomna, a pisma trafiają jak trafiają i przepływ informacji jest jaki jest. Otóż mamy do 
czynienia z taką sytuacją, że jest zarząd, który ma większość, natomiast nie wiadomo 
ile jest klubów radnych w tej Radzie. On wie, że jest jeden zgłoszony, a o innych nie 
słyszał. Natomiast to, że Zarząd ma większość 13 radnych to nie znaczy, że tam jest 
jeden klub, bo z tego co pamięta, to w wyborach reprezentowali państwo różne 
komitety i różne programy, i takie przedstawiali. Nie do końca uważa i nie do końca 
jest przekonany, że macie Państwo jednakowe, jednolite spojrzenie na wszystkie 
problemy jakie w powiecie istnieją i jakie się będą ujawniać. Dobrą praktyką było 
zawsze, że szefowie klubów, przedstawiciele klubów jeżeli była trudna sytuacja czy 
bardzo poważny temat, drażliwy to spotykali się i omawiali. Natomiast w takiej formule 
jak ta Rada funkcjonuje, to jest trochę nie do końca to możliwe. Jeżeli trafia takie pismo 
do Przewodniczącego Rady i trafia do niego, to jest to dla niego kuriozalna sytuacja i 
nie wie, jak do tego podejść formalnie. Należałoby tą sytuację przedyskutować jako 
Klub z przedstawicielami klubu czy komitetami wyborczymi, które Państwo 
reprezentowali. Z tego co pamięta to jest Nasz Mielec i Razem dla Ziemi Mieleckiej, i 
PSG i Wspólnie dla samorządu i jeszcze tam .. a razem tworzą Państwo jeszcze jakieś 
konglomeraty polityczne, które przekładają się na sytuację na szczeblu centralnym. 
Nie można tak uchylać się, czy udawać, czy chować się w powiecie i mówić, że nie 
mamy przełożenia na sytuację gdzieś wyżej. Nawet z tego powodu należałoby się 
ujawnić, po to, aby można było lepiej porozmawiać.

Marek Paprocki - Przewodniczący Rady Powiatu - zawsze Klub może porozmawiać 
bezpośrednio z Zarządem.

Waldemar Barnaś - radny - jeżeli Państwo chcą brać odpowiedzialność wraz z 
Zarządem i 13 radnymi to prosił bardzo. Ale sobie takiej sytuacji nie wyobraża, bo 
mieszkańcy będą mieć pretensje do 25 radnych, a nie do 13.

Kazimierz Gacek - Starosta Powiatu Mieleckiego - zabierając głos powiedział, że 
również dostał to pismo w piątek i poprosił pana Dyrektora o ustosunkowanie się do 
pisma. Przekazał to pismo Panu Dyrektorowi, bo nie figuruje tutaj jako adresat. Związki 
przekazały to pismo do wiadomości mediom, a nie swojemu dyrektorowi. Wobec 
powyższego przekazał pismo z prośbą o ustosunkowanie się. Tak jak już wspomniał 
Pan przewodniczący Dyrektor jest dziś na sesji sejmiku województwa podkarpackiego 
jako nasz radny wojewódzki. Powiedział, że 2 tygodnie temu była społeczna rada 
szpitala, a wcześniej 3-4 tygodnie temu, a może przed świętami gościły u niego związki 13



zawodowe ze swoimi problemami. Najważniejszym postulatem zgłoszonym przez 
związki było dopracowanie regulaminu wynagradzania przy czym postulaty, które 
wówczas tu zostały wyartykułowanie w rozmowie wskazywały na to, że trzeba byłoby 
zabezpieczyć bardzo istotną kwotę na spełnienie oczekiwań związków. Jest to kwota, 
którą w żaden sposób nie da się wypracować z kontraktu z Narodowym Funduszem 
Zdrowia. Zatem wymagałoby to dofinansowania bardzo istotnego, idącego w 
kilkanaście milionów ze strony powiatu. Każdy chce więcej zarabiać, ale musimy liczyć 
się z tym, że jeszcze w powiecie musimy nasze dochody przeznaczyć na inne cele, 
wybudowanie, wyremontowanie, utrzymanie obecnej substancji, ale także 
zainwestowanie w szpital i przed tym się nie uchylamy. Bo wszyscy państwo radni czy 
z prawej, czy z lewej, czy ze środka głosują zawsze „za” jeżeli mamy coś dofinansować 
szpitalowi, czy to projekt czy to wniosek. Rozmawiał również z radnym Andrzejem 
Chrabąszczem, który prowadzi Radę Społeczną naszego Szpitala Specjalistycznego i 
do niego także związki nie występowały z takim pismem. Jest na jutro umówiony z 
Dyrektorem Pawłem Pazdanem, aby wyjaśnić tą sytuację. W ramach nadzoru nad 
Szpitalem, który sprawuje Starosta stwierdził, że w pewne rzeczy, które tutaj w piśmie 
związków zostały napisane, są pewnego rodzaju przekłamaniami. Podchodzi do tych 
wyjaśnień ze spokojem, a działania podejmowane są racjonalnie. Odpowiedź na pismo 
związków będzie opierała się na faktach. Docenia troskę związków o swoje miejsce 
pracy, o funkcjonowanie szpitala i służbę zdrowia. Tak jak jest ze służbą zdrowia w 
całej Polsce tak i u nas są sukcesy, ale też szara rzeczywistość, która zawsze jest 
powodem do zakłopotania. Dlatego też każde takie pismo traktuje z dużą uwagą, bo 
może wywołać zakłopotanie i problem. Nie jest w stanie zgodzić się z wieloma 
rzeczami, bo argumenty o których wie, przeczą temu co napisano w tym stanowisku.

Andrzej Chrabąszcz - Przewodniczący Rady Społecznej działającej przy Szpitalu 
Specjalistycznym - radny, członek Zarządu Powiatu - uzupełniając wypowiedź Pana 
Starosty, zgodził się z tym co powiedział radny Waldemar Barnaś. To pismo zostało 
złożone późno i też jest zaskoczony kwestiami poruszanymi w piśmie. Nadmienił, że 
związki zawodowe uczestniczą w radach społecznych i nie są ograniczane w 
zajmowaniu głosu, a wręcz przedstawiają różne rzeczywiście bolące je kwestie. W 
posiedzeniach uczestniczy zawsze kierownictwo Szpitala, pełne kierownictwo szpitala. 
W Radzie zasiadają Pan Zbigniew Tymuła i Waldemar Barnaś, i inni radni, którzy są 
członkami Rady Społecznej. Ostatnie posiedzenie Rady Społecznej, które miało 
miejsce 30 grudnia, gdzie była mowa o korekcie planu finansowo-rzeczowego, 
inwestycyjnego i opiniowaliśmy plan finansowo-rzeczowo-inwestycyjny na 2025 r. i 
podnosiliśmy inne istotne kwestie, odbyło się bez udziału związków zawodowych. We 
wrześniu również odbyła się Rada Społeczna, gdzie były poruszane przez związki 
zawodowe różne kwestie, ale nie te, które zostały wymienione w tym piśmie. Gdyby 
temat został podjęty, to w pewnej części odpowiedzi byłyby udzielone przez 
kierownictwo, a zarząd byłby już poinformowany przez niego o konkretnych wnioskach 
jakie byłyby złożone. Inaczej byśmy procedowali już istotne kwestie oddziału 
ginekologiczno-położniczego, gruźliczego i inne, które są ważne, ale byłoby więcej 
czasu i nie bylibyśmy zaskoczeni pismem, które pojawiło się i trafiło do mediów, gdzie 
nikt nas się nad tym nie pochylił. Podkreślił, że nikt nie ogranicza Rady Społecznej i 
związków zawodowych i są udzielane odpowiedzi. Czy one są satysfakcjonujące? To 
nie nam rozstrzygać na tym etapie. Czy rzeczywiście to wszystko wyczerpuje? Czy ta 
odpowiedź jest pełna? Myśli, że należałoby się pochylić nad tym z należytą uwagą, 
gdyż kwestie poruszone są istotne.

Kazimierz Gacek - Starosta Powiatu Mieleckiego - kolega Waldemar zapytał, czego 
po drugiej stronie nie ma klubów. Zdaniem Starosty jest 13 wspaniałych i z każdym 14



rozmawia. U Państwa jest 12 wspaniałych tylko zorganizowanych. Osobiście 
rozmawia z każdym. On sam nie wie, czy jest po lewicy, czy po prawicy, czy w centrum. 
Sam nie wie. Po prostu zwyczajnie pracujemy razem, na rzecz powiatu i naszych 
mieszkańców. Dobrze, że każdy z Państwa i radnych tej koalicji wnosi coś i oczekuje 
czegoś. Z każdym rozmawiamy i myśli, że jest to najważniejsze.

Waldemar Barnaś - radny - ad vocem, powiedział, że jest pełna zgoda, że pracujemy 
razem dla dobra powiatu, dobra mieszkańców. Natomiast takiego monolitu to nie ma, 
ani Państwo takiego nie tworzą. Cały ten wysiłek polega na tym, żeby dochodzić 
takiego rozwiązania poprzedzonego dyskusją. Różnimy się przecież, każdy ma swoje 
poglądy ważne kwestie. Są także sprawy wspólne, które państwo oczywiście nieśli na 
hasłach wyborczych i to Państwa scala natomiast w kwestii szpitala, czy innych spraw 
to że głosujecie razem, nie oznacza, że macie takie same stanowisko. Czym innym 
jest głosowanie, a czym innym jest dyskusja. Chodzi także o to, aby znać podejście do 
istotnych spraw, tak jak w tym przypadku służba zdrowia. Co do systemu głosowania 
monolitem to oczywiście on się przydaje natomiast jeśli chodzi o wypracowanie 
jakiegoś stanowiska na przyszłość to nie do końca.

Mikołaj Skrzypiec - radny - zwrócił się z prośbą o przesłanie pisma związków 
zawodowych do wszystkich radnych, ponieważ jeżeli ma być jakaś merytoryczna 
dyskusja to dobrze by było jaka jest jego treść.

Stanisław Kagan - radny - zabierając głos powiedział, że sprawa szpitala dla nas 
wszystkich radnych od początku kierowania powiatem była, jest i będzie bardzo ważną 
sprawą. Dyrektor zawsze mówił otwarcie jakie są problemy, a tutaj nastąpiło niejako 
takie uśpienie. Pan Starosta zaufał Dyrektorowi, a każdy z dyrektorów ma inny sposób 
rządzenia i chce być dobrym dyplomatą, a tu takie problemy. Przypuszcza, że 
problemy pewnie są poważne skoro jest takie pismo. Naszą rolą niestety jest, żebyśmy 
się pochylili i dogłębnie posprawdzali co się dzieje, żebyśmy nie mieli większych 
problemów.

Marek Paprocki - Przewodniczący Rady Powiatu - zwrócił się z zapytaniem, gdyż już 
od kilku lat porusza sprawę parkingu przy ulicy Kilińskiego przy działkach solidarności. 
Pytał, czy jeżeli będą wolne środki czy będzie możliwość wybudowania parkingu, a 
tym samym zabudowania rowu tak, jak jest to po drugiej stronie ulicy.

Kazimierz Gacek - Starosta Powiatu Mieleckiego - poprosił Pana Dyrektora o 
bardziej szczegółowe informacje, ale z tego co pamięta to nie ma przychylnej opinii 
Komisji ds. bezpieczeństwa ruchu drogowego.

Jacek Krzyżewski - Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg - nie pamięta dokładnie 
rozstrzygnięcia, ale wie, że ze względu na usytuowanie tego rowu na wewnętrznej 
stronie łuku wystąpił problem związany z bezpieczeństwem przy jego korzystaniu. Jak 
się nie myli to opinia Komisji była negatywna.

Józef Rybiński - radny - zwrócił się z pytaniem do zarządu czy jest już wiedza, które 
gminy i na jaką kwotę podjęły uchwały o pomocy finansowej dla powiatu mieleckiego 
w zakresie infrastruktury drogowej i chodnikowej.

Marek Paprocki - Przewodniczący Rady Powiatu - kontynuując swoją wypowiedź 
zapytał, czy lepiej, że samochód zetnie zakręt i wpadnie do rowu, aniżeli znajdzie się 
na płaskim terenie. 15



Jacek Krzyżewski - Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg - wyjaśnił, że wycofujące 
auto może się zderzyć z jadącym pojazdem.

Andrzej Chrabąszcz - członek Zarządu Powiatu - korzystając z obecności Dyrektora 
powiedział, że ważnym problemem jest świeżo zrobiona droga przy przejściu w 
Maliniu. Po większych opadach deszczu utrzymuje się woda, a kałuże są dość 
głębokie. Raz, wpływało na trwałość tej drogi, a dwa na bezpieczeństwo użytkowników 
drogi. Prosił więc, aby w ramach gwarancji, jeśli jeszcze obowiązuje, wykonawca 
poprawił ten odcinek, aby rzeczywiście i trwałość, i bezpieczeństwo było zachowane.

Mikołaj Skrzypiec - radny - w nawiązaniu do pytania pana Józefa Rybińskiego, zwrócił 
się z zapytaniem dotyczącym pomocy gmin dla szpital. Otrzymał informację, że gmina 
miejska Mielec sama dokładała się niejako do szpitala. Jeśli dobrze pamięta do szpital 
płaci 367 000 zł rocznie podatku od nieruchomości i później miasto Mielec 
przekazywało kwotę te samej wysokości to szpitala. Stąd pytanie radnego. Posiada 
informację, że w zeszłym roku była to kwota 100 000 zł, a teraz 200 000 zł. Na 
przestrzeni tych 2 lat do szpitala mogłoby trafić jeszcze 434 000 zł. Czy Pan Starosta 
miałby ewentualnie jakieś przełożenie albo zawnioskował, żeby miasto tak jak zawsze, 
bo rozumie, że była to pewna tradycja, na tę wysokość podatku od nieruchomości się 
dołożyło. Myśli, że powinno zależeć wszystkim na kondycji finansowej Szpitala.

Kazimierz Gacek - Starosta Powiatu Mieleckiego - odnosząc się do wypowiedzi Pana 
Józefa Rybińskiego powiedział, że przygotujemy zestawienie dla radnych z informacją 
wyjściową. Jeżeli chodzi o podatki, które jako powiat, jako jednostki powiatowe płacimy 
do miasta to stwierdził, że nie są one niskie. Jest obecnie okres kiedy podpisuje 
deklarację DN1 na rok 2025 do podatku od nieruchomości. Poprosił nasze jednostki o 
informacje jak konstytucja finansowa miasta, przekłada się na obciążenie podatkowe 
powiatu i jednostek powiatowych. Szpital w ubiegłym roku zapłacił 367 836 zł podatku 
od nieruchomości, natomiast w tym roku będzie to ponad 380 000 zł. Tak więc podatek 
wzrósł o ponad 12 000 zł. Natomiast w dzisiejszej deklaracji DN do miasta w obszarze 
służba zdrowia było od Powiatu 23 000 zł. Jest to podatek płacony od przychodni, 
chyba i wszystkie prawda związane ze służbą zdrowia obiekty, które należą do 
powiatu, a które związane są ze służbą zdrowia. Ponadto płacimy ponad 20 000 
podatku od pogotowia ratunkowego. Tak więc reasumując w tym roku od samej służby 
zdrowia do miasta płacimy ponad 420 000 zł podatku. To są duże kwoty dla szpitala 
mieleckiego, który boryka się z problemami finansowymi. 380 000 zł to jest dużo. W 
zeszłym roku miasto wsparło szpital kwotą 100 000 zł na wykonanie prac 
modernizacyjnych przy instalacji bezpieczeństwa pożarowego. My do tej kwoty 
dołożyliśmy jeszcze z budżetu powiatu 84 000 zł w tym roku, aby zakończyć całą tą 
część inwestycji, którą szpital chciał zrealizować łącznie na kwotę 184 000 zł. Z 
informacji jakie otrzymał w poprzednich latach miasto ten podatek, który szpital płacił 
starało się zwracać szpitalowi w postaci wsparcia na działania inwestycyjne w szpitalu. 
Natomiast w 2024 roku zwrócono z tych 367100 zł 100 000 zł. Nie wie jak dalej będzie. 
W tym roku mamy 380 000 zł podatku do zapłaty. Na konwencie samorządowców 
powiatu mieleckiego była dyskusja 2 tygodnie temu. Pan dyrektor Pazdan już pisał i 
apelował o uruchomienie funduszu stypendialnego dla studentów Akademii 
Medycznych i propozycje takiego funduszu na konwencie samorządowców wraz z 
takimi rozwiązaniami przedstawił dyrektor Grzegorz Gałuszka, który w czymś takim 
uczestniczył i tworzył taki fundusz w województwie świętokrzyskim. Podlega to mniej 
więcej na tym, że wypłacalibyśmy stypendium osobom, które spełniałyby kryteria 
jakości edukacji na akademiach medycznych 3, 4 lata oczekując od studentów, aby 
zawiązali umowy z naszym szpitalem powiatowym i tym sposobem byśmy mogli 16



zatrudnić 5, 10 czy 15 nowych lekarzy w sytuacji, kiedy tych lekarzy jest mało i mamy 
deficyt. Natomiast mamy możliwości odbywania staży i rezydentury na wielu 
oddziałach. Na tym opisanym oddziale płucnym, gdzie zmniejszono liczbę miejsc o 
13, zmieniła się metoda i pomysł na leczenia gruźlicy w województwie podkarpackim. 
Konsultant Wojewódzki NFZ wskazał, że to będzie leczył jeden szpital specjalistyczny 
w Górnie. Stąd te 13 miejsc zostało zlikwidowanych, ale nie znaczy, że trwale. Teraz 
podejmujemy działania i mamy zabezpieczone finansowanie i tylko przenosimy SOR 
z dawnej ginekologii, gdzie jest oddział zachowawczy SORU, przeniesiemy SOR do 
tego miejsca, który będzie wyremontowany docelowo dla SOR-u, a pomieszczenia po 
ginekologii zostaną wyremontowane i tam będzie oddział płucny finansowany z 
pieniędzy z KPO. Oddział będzie wyremontowany i będzie dużo więcej urządzeń, 
więcej procedur medycznych, które będziemy mogli realizować na tym oddziale. 
Będzie to oddział bardziej specjalistyczny, a dzięki temu będziemy mieli tam możliwość 
kształcenia rezydentów, co jest bardzo ważne. Dzięki takiemu wsparciu 
stypendialnemu będziemy mieli możliwość kształcenia i przygotowania profesjonalnej 
kadry medycznej w naszym szpitalu specjalistycznym. O tych pomysłach i stypendiach 
rozmawialiśmy podczas konwentu i wójtowie byliby zgodni dokładać do tej inicjatywy. 
Żaden z wójtów powiatu mieleckiego nie dostaje podatku od nas w takiej kwocie jak 
płaci szpital. Będzie rozmawiał z Panem Prezydentem, żeby te pieniądze przeznaczyć 
na ten fundusz stypendialny, a my wówczas byśmy dołożyli pozostałą kwotę z powiatu 
i a także gminy. Pieniądze ze służby zdrowia pracowałyby dla służby zdrowia, dla 
dobra wszystkich mieszkańców, bo ale na lekarzach nam zależy.

Nikt więcej nie zabierał głosu w tym punkcie.

W związku z wyczerpaniem porządku Przewodniczący Rady zamknął obrady XI sesji 
Rady Powiatu Mieleckiego wygłaszając formułę „Zamykam obrady XI sesji Rady 
Powiatu Mieleckiego”. Podziękował wysokiej Radzie za uczestnictwo w obradach, a 
wszystkim pozostałym Państwu za obecność i uwagę.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Protokołowała

Joanna Tomczak

Przewodniczący
Rady Pow^atn-Mi^leckiego 

Marek Paprocki
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